
 

 

 

  
 

 

Zápis ze zasedání Vědecké rady Ekonomické 
fakulty konané dne 22. 5. 2025 

 
Zasedání Vědecké rady EF JU se konalo hybridní formou. 

 
Přítomni: doc. Dvořáková Líšková, doc. Rolínek, doc. Faltová Leitmanová, doc. Klufová,        
prof. Lapka, doc. Cudlínová, doc. Řehoř,  doc. Bína, doc. Komárková, prof. Macháček, prof. 
Smutka, prof. Marešová, prof. Tuček, doc. Pilík, doc. Štumpf, prof. Žižka, doc. Straková, prof. 
Severová, prof. Strouhal, doc. Vrchota, doc. Žufan, doc. Stehel, Ing. Keist, doc. Krechovská, 
doc. Škodová Parmová 
 
Omluveni: doc. Jílek, doc. Volek, doc. Kocourek,  Dr. h. c. Horská, doc. Šperka, prof. Hynek, 
doc. Šubrt 
 
Z celkového počtu 32 členů bylo 7 členů omluveno. Přítomno bylo 11 členů fyzicky,               
doc. Škodová Parmová – jednání se účastnila v závěru zasedání VR EF JU, 13 členů bylo online 
prostřednictvím MS TEAMS. Vědecká rada byla usnášeníschopná. 
 
Program jednání Vědecké rady EF JU 
 

1. Zahájení Vědecké rady EF JU. 
2. Zahájení habilitačního řízení Ing. et Ing. Lucie Sáry Závodné, Ph.D. – návrh na složení 

komise 
3. Věcný záměr anglického navazujícího magisterského studijního programu International 

Economics and Sustainable Management  
4. Různé 
5. Usnesení 
6. Závěr 

 
Vědecká rada projednala:  
 
1. Úvodní přivítání a zahájení Vědecké rady EF JU. 

 
Děkanka Ekonomické fakulty JU doc. RNDr. Zuzana Dvořáková Líšková, Ph.D. přivítala všechny 
členy Vědecké rady EF JU a poděkovala přítomným za účast na zasedání, představila program 
dnešního zasedání.  
 
Hlasování o schválení návrhu 

Souhlasných: 20                                       Nesouhlasných: 0                                       Nehlasovali: 3 

 
Schválení programu 
Program zasedání Vědecké rady EF JU byl jednoznačně schválen. 
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2. Zahájení habilitačního řízení Ing. et Ing. Lucie Sáry Závodné, Ph.D. – návrh na složení 
komise. 

 
Pan proděkan Rolínek představil paní Ing. et Ing. Lucii Sáru Závodnou, Ph.D., uchazečku            
o habilitační řízení v oboru Ekonomika a management, včetně návrhu na složení habilitační 
komise. Téma předložené habilitační práce: „Proenvironmentální orientace Generace Z: 
Význam pro udržitelný cestovní ruch". 
 
Složení habilitační komise: 
 
Předseda habilitační komise:  

prof. Ing. Jiří Strouhal, Ph.D.    

Škoda Auto Vysoká škola o.p.s. 

Katedra financí a účetnictví  

 

Členové komise:  

doc. RNDr. Alfred Krogmann, PhD.      doc. Ing. Vratislav Kozák, Ph.D. 

Univerzita Konštantína Filozofa v Nitre    Univerzita Tomáše Bati ve Zlíně   

Fakulta prírodných vied a informatiky    Fakulta managementu a ekonomiky 

 

doc. Ing. Petr Štumpf, Ph.D.     doc. Ing. Ida Rašovská, Ph.D. 

Západočeská univerzita v Plzni     Vysoká škola NEWTON, a.s. 

Fakulta ekonomická  

 

Vědecká rada EF JU projednala návrh složení komise pro zahájení habilitačního řízení            
Ing. et Ing. Lucie Sáry Závodné, Ph.D. 
 

Hlasování o schválení návrhu 

 

Souhlasných: 20                                               Nehlasoval: 1                                           Zdrželi se: 2 

 

Vědecká rada Ekonomické fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích schválila návrh 
složení habilitační komise pro zahájení habilitačního řízení Ing. et Ing. Lucie Sáry Závodné, 
Ph.D. 

 
3. Věcný záměr anglického navazujícího magisterského studijního programu International 

Economics and Sustainable Management.  
 

Paní děkanka představila věcný záměr anglického navazujícího magisterského studijního 
programu International Economics and Sustainable Management. Materiály obdrželi všichni 
členové Vědecké rady EF JU.  
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Hlasování o schválení návrhu 

Souhlasných: 23                                                   Nesouhlasných: 0                                Zdrželo se: 0 

Vědecká rada Ekonomické fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích věcný záměr 
anglického navazujícího magisterského studijního programu International Economics and 
Sustainable Management.  

 
 

4. Různé.  
V rámci diskuse k anglickému navazujícímu studijnímu programu International Economics   
and Sustainable Management pan profesor Lapka uvedl, že by bylo dobré propojení výuky 
předmětů tohoto studijního programu se stávajícím REPM. 
Paní děkanka vznesla dotaz k novele vysokoškolského zákona, týkající se doktorského studia 
na jiných univerzitách a fakultách, požádala o názory členů Vědecké rady EF JU. 
Dále byla vznesena diskuse nad používáním AI při zpracování závěrečných prací, odborných 
publikací a zajištění bezpečnosti vzhledem k situacím, které se na univerzitách a fakultách 
v poslední době udály. 
  
5. Usnesení. 
 
Vědecká rada Ekonomické fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích se dne 22. 5. 
2025 usnesla a schválila ve veřejném hlasování: 

 
1. Vědecká rada Ekonomické fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích 
schválila návrh na složení komise Ing. et Ing. Lucie Sáry Závodné, Ph.D. 
2. Vědecká rada Ekonomické fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích 
schválila věcný záměr anglického navazujícího magisterského studijního programu 
International Economics and Sustainable Management. 
 
 
Hlasování o schválení návrhu 

Souhlasných: 23                                         Nesouhlasných: 0                                           Zdržel se: 0  

 
6. Závěr. 
Paní děkanka poděkovala všem přítomným za účast a pozvala všechny na další zasedání 
Vědecké rady EF JU, které se bude konat ve čtvrtek 23. 10. 2025 v 10:00. 

 

 
doc. RNDr. Zuzana Dvořáková Líšková, Ph.D. 
děkanka Ekonomické fakulty JU  
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